
 

 

DEN NORSKE KIRKE 

Rissa felles menighetsråd 

Møtereferat 

Utvalg: Rissa felles menighetsråd   

Møtested: Rissa kirke 

Møtedato: 24. august 2021 

Tid:  kl. 18:00 – 21.15 

Følgende møtte: 

Medlemmer: Finn Yngvar Benestad, Frode Askjem, Gunn Heidi Husby Lian, Ingunn Aarseth 

Høivik, Jens Kåre Vågen, Jens Ola Nyheim, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Nils Richard 

Hassel, Randi Sollie Denstad, Thala Juul Holm, Toril Askim, Vigdis Schei,  

Forfall: Ingen 

Spesielt innbudte: Prost Brita Hardeberg og kirkeverge Anita Nesset Kristiansen. 

 

Ord for dagen v/ Randi 

Randi snakket om hvor viktig det er at vi ser hverandre og bryr oss. Det er mange som er 

ensomme i disse pandemitider. Vi kan være med å bedre hverdagen ved å ta kontakt. Det kan 

være en telefon, et hei eller en samtale på butikken. 

 

Følgende saker ble behandlet 

Saksnr Sakstittel Lukket 

18/21 Komite og innhold for møte med kirkeutvalgene 
28. september 

 

19/21 Formalisere et forum for samarbeid mellom 
kirke og skole 

 

20/21 Kveldssamling for kirkeverter - utsettelse  

21/21 Medarbeiderfest og inspirasjonssamling - 
utsettelse 

 

22/21 Plan for svar på høring vedr. ny organisering i 
Den Norske Kirke 

 

23/21 Deltakelse i årets Rissamartna  

 

Drøftings- og orienteringssaker:   

 
1. Kort nytt om hva som rører seg i: 

a. Fellesrådet v/Randi 
i. Fredet gravminne ved Stranda kirke skjendet. Saken er meldt til politiet. 

b. Diakoniutvalget v/Randi 
i. Åpen kirke på Rein i sommer. Der var det også omvisning og tiltak for 

barn. Masse gode tilbakemeldinger. 
ii. Fin markering av 22. juli i Rein kirke. 
iii. TV-aksjon går i år til PLAN. Det er Frivillighetssentralen som driver 

aksjonen i vårt distrikt. Diakon Inger er forespurt om å administrere 
bøssebæring i vårt område. 
 

c. Trosopplæringsutvalget v/Jens Ola 
i. Ikke noe nytt å melde. 

 



 

 

DEN NORSKE KIRKE 

Rissa felles menighetsråd 

d. Gudstjenesteutvalget v/Jens Kåre 
i. Ikke noe nytt å melde. 

 
2. Hva skjer i kirkeutvalgene: 

a. Rissa v/Finn Yngvar 
i. Salmekveld i Rissa kirke 24. november 
ii. Familietur til Tomlingen 12. sept. 
iii. Utvalget gjenopptar kirkekaffe med hjemmebakte kaker. Alt innenfor 

smittevernbestemmelsene. 
 

b. Stadsbygd v/Vigdis 
i. Ikke noe nytt å melde 

 
c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

i. Gudstjeneste i amfiet i sommer ble grunnet usikre værforhold flyttet til 
Ramsvik kirke. 
 

d. Frengen v/Toril 
i. Vandregudstjeneste på Refsnes med vel 40 deltakere. Været var bra, det 

kom kun noen regndråper helt på slutten. 
 

e. Hasselvika v/Lena 
i. Ikke noe nytt å melde. 

 
f. Fines kirke v/ Jens Kåre 

i. Ikke noe nytt å melde. 
 

3. Hva har prestene å fortelle fra sommerens tjeneste. 
a. Både Ingunn og Thala trakk fram at det har vært hyggelig med mange 

dåpshandlinger. Dessverre har smittevernreglene gjort at vi har fått flere rene 
dåpsgudstjenester med bare dåpsfamilien.  
 

4. Høringsprosess kirkelig organisering. 
Alle menighetsrådsmedlemmer er invitert til møte i Åfjord kirke 9. september kl. 18.00 – 
20.30. Vi ber om at alle medlemmer avsetter denne kvelden. 
 

5. Prost Brita orienterte 
a. Hovedfokus fra prosten var det arbeidet vi står foran vedr. ny organisering i DNK. 

Vedlagt følger hennes orientering.  
b. Andre tema: 

i. Undersøkelse vedr. kvinnelige presters arbeidsforhold. Nidaros kom 
dårlig ut. 

ii. Utlysning av ekstraordinære såkornmidler. 
 

6. Kirkevergen Anita orienterte 
Hovedfokus var regnskap og budsjett for det menighetsrådet disponerer. 
 

7. Andre saker som kom fram under drøfting- og orienteringssaker 
a. Status vedr. givertjenesten ble etterlyst. 

I sak 11/21 besluttet menighetsrådet å opprette en givertjeneste. 
Administrasjonen vil nå sørge for at dette vedtaket blir effektuert bla. gjennom 
informasjon i kommende menighetsblad.  

b. Bruk av VIPPS 

i. Vipps ved ofring: 
Det registreres en sterk nedgang i offermidler ved den enkelte 
gudstjeneste. 
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I pandemitiden har VIPPS vært den mest anvendelige «giverplattform». 
Samtidig har det vært en stor endring i bruk av kontanter. De aller fleste 
har i dag ikke kontanter. 
Det blir derfor viktig å profilere det å gi med bruk av VIPPS. Det må i 
kunngjøringen brukes tid til å opplyse om VIPPS-nummer. Det må 
avsettes tid til at den enkelte kan ta opp mobilen og Vippse, og for de 
som vil gi med kontanter, må det kunne settes fram giverskål. 
Tilstrømmingen til giverskålen tror vi ikke blir så stor at den utfordrer 
smittevernreglene. Hvis det brukes videokanon, bør VIPPS-nummeret stå 
på tavla under den tiden som avsettes til ofringen og under postludiet. 
Menighetens takkoffer samles inn før nattverden, når det er nattverd. 
Ofringen avsluttes ved at liturgen ber en kort bønn. 
 
Givertjenesten 
Vi har som nevnt tidligere vedtatt en organisering vedr. givertjeneste. 
Menighetsrådet har svært lite økonomisk handlingsrom med den 
inntekten vi i dag får i offer. Vi må søke å utvikle givertjenesten enda mer. 
Dette kan være bl.a. i form av mer informasjon om hva ting koster, f.eks. 
brudebibler, 4-årsbok, dåpsartikler mv. Kanskje kan vi få til en Vipps-
ordning der vi kan velge hva vi vil gi til, f.eks. kostnaden av en eller flere 
4-årsbøker. Kirkevergen ser på aktuelle løsninger og presenterer dette for 
Menighetsrådet ved første anledning. 
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SAKER 
 
SAKSFRAMLEGG 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Nils Richard Hassel 410 19/00955-35 Ugradert   

 

Sak 18/21 Komite og innhold for møte med kirkeutvalgene- 28. september. 
 
I møtet før sommerferien besluttet vi å innkalle alle medlemmer i kirkeutvalgene til 

informasjonsmøte og felles utveksling. 

AU ønsker at en liten komite (3-4 medlemmer) får i oppgave å utforme innhold og hvordan 

møtet skal gjennomføres.  

Kanskje du kan tenke deg å sitte i komiteen – håper det blir rift om plassene. 

Vedtak: 

Følgende ble direkte valgt: Vigdis Schei, Toril Askim, Lena Hammern Sivertsvik. I tillegg 

forespørres Solveig Brørs. Om Solveig ikke kan, tar Finn Yngvar hennes plass. 
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SAKSFRAMLEGG 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Nils Richard Hassel 410 19/00955-35 Ugradert   

 

Sak 19/21 Formalisere et forum for samarbeid mellom kirke og skole. 

 

I handlingsplanens pkt.5 «Skole og barnehage» står det at vi skal formalisere et forum for 
samarbeid mellom kirke og skole, der sokneprester, menighetspedagog, skoleledere, ansatte i 
skolen og foreldre er med. De ansvarlige inviterer til et møte med oppvekstsjefen. Frist innen 
2021. 
AU anser dette som både krevende og utfordrende og vi tar derfor dette opp til behandling. 
 
Vedtak: 

Menighetsrådet ber Jens Ola Nyheim, Thala Juul Holm, Ingunn Aarseth Høivik og Margareth 
Askjemshalten om å gjennomføre et møte med oppvekstsjefen i den hensikt å forsøke å 
formalisere et samarbeid mellom kirke og skole. 
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Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Nils Richard Hassel 410 19/00955-35 Ugradert   

 

Sak 20/21 Kveldssamling for kirkeverter - utsettelse 
 
I Helhetsplanens pkt.1 «Gudstjenester» står det vi skal gjennomføre kveldssamling for 
kirkeverter en gang pr år.  
 
Vedtak: 

På bakgrunn av situasjonen i samfunnet utsettes denne til neste år. 
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SAKSFRAMLEGG 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Nils Richard Hassel 410 19/00955-35 Ugradert   

 

Sak 21/21 Medarbeiderfest og inspirasjonssamling – utsettelse 
 
I vår Helhetsplan står det at i år skal gjennomføre både medarbeiderfest for alle ansatte og 
inspirasjonssamling for alle ansatte og folkevalgte. Vi har allerede utsatte dette. 
AU føler at tiden fortsatt ikke er inne for disse store samlingene og ønsker å flytte de over til 
neste år. 

 
Vedtak: 

På bakgrunn av situasjonen i samfunnet utsettes disse samlingene til neste år. Menighetsrådets 

leder sørger imidlertid for at det blir søkt om såkornmidler til inspirasjonssamling (og 

medarbeiderfest) på etterjulsvinteren. Søknaden må sendes innen 15. september.  
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SAKSFRAMLEGG 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Nils Richard Hassel 410 19/00955-35 Ugradert   

 

Sak 22/21 Plan for svar på høring vedr. ny organisering i Den Norske Kirke. 
 
Det såkalte Müller-Nilsen-utvalget har på oppdrag fra kirkerådet levert en utredning vedr. 
«Samhandling i en selvstendig kirke – forslag til ny kirkelig organisering».  
Müller-Nilssen-utvalget har hatt i oppgave å foreslå en ordning med felles arbeidsgiverorgan på 
prostinivå for alle som arbeider i lokalkirken. I rapporten pekes det på at det ved etableringen av 
et slikt organ må tas en rekke valg blant annet om fordeling av ansvar og myndighet mellom 
ulike organer, sammensetning og valg til disse organene. I denne høringssaken inviteres vi som 
menighetsråd til å gi tilbakemelding på de vurderinger som er gjort av utvalget i ulike spørsmål 
og på ulike modeller. Selv om høringen inneholder en del forhåndsdefinerte valgalternativer, er 
Kirkerådet opptatt av å få fram at denne høringen ikke er ment som en enkel avstemming på 
hvilke modeller eller løsninger som er å foretrekke. Uavhengig av høringsinstansens syn på en 
prostimodell, ber Kirkerådet om svar på alle spørsmål, fordi dette uansett er viktig informasjon i 
det videre arbeid med kirkens organisering.  

For Kirkerådet er det både viktig å få fram hva de ulike høringsinstansene mener og hvorfor 
høringsinstansene vurderer spørsmålene slik som de gjør, inklusive en klargjøring av hvilke 
hensyn det legges vekt på. Det er derfor lagt opp til omfattende muligheter for bruk av fritekst i 
besvarelsen 
 
Ved nøye gjennomgang av høringsnotatet viser det seg å være omlag 50 spørsmål som skal 
besvares med tekst og noen med Ja/nei. Menighetsrådets besvarelse skal være levert innen 1. 
desember i år. Det er en omfattende høring og vil kreve mye av oss.  

Bispedømmet har lagt opp til et felles informasjonsmøte for alle ansatte og tillitsvalgte i prostiet i 
Åfjord 9. september. Dette møtet vil gi oss mer grunnlag for den besvarelse vi skal gi.  

Viser til e-post, sendt alle rådsmedlemmer, med lenker til bl.a. aktuelle høringsdokumenter. 
Her følger lenken til selve høringsdokumentet på nytt: 
https://kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-
kirken/kirkeradet/2021/høringer%20i%20kirkerådets%20regi/høring%20ny%20kirkelig%20organ
isering/høringsnotat%20til%20kirkelige%20instanser%20bokmål.pdf 
 
Vedtak: 

1) Ekstraordinært menighetsrådsmøte avholdes 14. september kl. 18.00 – 21.00 på Rissa 
rådhus. 
a) Dette møtet skal være et «Brainstormingsmøte». Her forutsettes at du som rådsmedlem 

har satt deg godt inn i høringsnotatet og valgt ut de spørsmålene som du synes er 
viktigst for deg å gi tilbakemelding på. 

2) Det opprettes en arbeidsgruppe som får i oppgave å sammenfatte det som kommer fram i 
møtet og å gi sitt forslag til svar på høringen totalt sett. 
Forslag til høringssvar legges fram for menighetsrådet til endelig behandling 23. november 
2021. 

3) Arbeidsgruppen består av: 
Finn Yngvar Benestad, Jens Kåre Vågen, Randi Sollie Denstad og Ingunn M. Høivik. 

  

https://kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkeradet/2021/høringer%20i%20kirkerådets%20regi/høring%20ny%20kirkelig%20organisering/høringsnotat%20til%20kirkelige%20instanser%20bokmål.pdf
https://kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkeradet/2021/høringer%20i%20kirkerådets%20regi/høring%20ny%20kirkelig%20organisering/høringsnotat%20til%20kirkelige%20instanser%20bokmål.pdf
https://kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkeradet/2021/høringer%20i%20kirkerådets%20regi/høring%20ny%20kirkelig%20organisering/høringsnotat%20til%20kirkelige%20instanser%20bokmål.pdf


 

 

DEN NORSKE KIRKE 

Rissa felles menighetsråd 

SAKSFRAMLEGG 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Nils Richard Hassel 410 19/00955-35 Ugradert   

 

Sak 23/21 Deltakelse med bod på årets martna i Rissa. 
 
Det har vært en tradisjon at menigheten har stilt med bod under martnan i Rissa. Dette har i de 
senere år vært organisert gjennom diakoniutvalget ved diakon Inger Marie Falch Løwø. 
I disse pandemitider, og med oppblomstring av smitte i bla. Trondheim og faktisk ett tilfelle i 
Rissa, stiller diakonen spørsmål om vi i år skal delta og ber om råd fra menighetsrådet. 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet stiller seg bak den beslutning som diakon og diakoniutvalget måtte ta om 
deltakelse i h.h.t. de til enhver tid gjeldene smittevernregler. 
 


